
 
NACKA BRUKSHUNDKLUBB 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2010-01-04 
 
Närvarande:  Jerker Linnerborg ordförande 

Ann Carlsson kassör  
  Helena Hoffman ledamot och tf sekr 
  Patrik Gunnarsson ledamot 
  Gunilla Stare suppleant 
   
Ej närvarande: Lars Magnusson vice ordförande 
  Emma Winblad  suppleant 
  Peter Karlsson ledamot 
 
 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av justerare 
Ann Carlsson valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

4. Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från 2009-12-01 fanns inte tillgängligt och godkännandet hänskjuts till 
kommande möte. 
 

5. Rapporter 
 

a. Ekonomi 
Ann Carlsson har tillsammans med Gunilla Stare på uppdrag från 
medlemmarna granskat räkenskaperna från 2007 och 2008 för att närmare titta 
på de brister som påpekades av den extra revision som genomförts.          
Styrelsen uppdras att läsa igenom det underlag som tagits fram för att kunna 
skriva en sammanfattande rapport och åtgärdsförslag inför årsmötet.                                                                            
Sammanställningen av innestående potter redovisades och utbetalnings- 
datumen är nu satta till 20100131 respektive 20101231.  

 
  
b. Inkommen post 

- vissa kurs- och events inbjudningar som vi lägger ut på hemsidan. 
 

c. Mark o Stuga 
- förutom snöskottning och plogning har inget genomförts under helgerna. 
Helena och Jerker undersöker möjligheten att ploga delar av planerna. 



  
6. Årsmöte 2010 

Beslutar att skjuta fram årsmötet till måndagen den 15 februari klockan 19.00           
för att få tillräckligt med tid för att de ekonomiska rapporterna och budgeten ska 
kunna genomföras på ett kvalitativt sätt. Kallelsen kommer att skickas ut per den 1 
februari. Ordförande kontaktar respektive sektor för redovisning av 
verksamhetsberättelser för föregående år och verksamhetsplaner för kommande. 
Styrelsen begär att dessa skall vara inrapporterade senast 22 januari.    

 
      Köksansvariga ser till att vi har kaffebröd mm till årsmötet. 
 
7. Hemsidan 

Sektorerna har nu egna informationsplatser och kommer att få riktlinjer för hur dessa 
ska användas vid styrelsemötet den 1 februari. 

 
8. Övrigt 

Uthyrningspolicyn ska skrivas ut och godkännas vid kommande möte. Förfrågningar 
för 2010 har börjat trilla in. Ansvarig är Helena Hoffman.  
Rottweilerklubben genomför sitt årsmöte på NBK den 30 januari och Distriktet har 
frågat om att få nyttja klubbstuga och plan för en kurs den 6 februari. 

  
Styrelsen beslutar att Patrik Gunnarsson går in i verkställande utskottet istället för 
Marie Hellberg.              

 
9. Nästa möte 

Ett extra styrelsemöte genomförs måndagen den 18 januari kl 18.30 och nästa 
ordinarie styrelsemöte är måndagen den 1 februari 2010 med sektoransvariga 
inbjudna. Ordförande kallar sektoransvariga.                                                             
Båda mötena genomförs i klubbstugan. 
 
 

10. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Helena Hoffman 
 
 
Justeras 
 
 
Jerker Linnerborg   Ann Carlsson 



 
 
NACKA BRUKSHUNDKLUBB 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2010-01-18 
 
Närvarande:  Jerker Linnerborg ordförande från punkt 6 

Lars Magnusson vice ordförande  
Ann Carlsson kassör tom punkt 8b. 

  Patrik Gunnarsson ledamot 
  Peter Karlsson ledamot 

Gunilla Stare  suppleant 
   
   
Anmält förhinder: Helena Hoffman ledamot 
  Emma Winblad ledamot 
 
 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 

2. Rapport från sektorer 
Lars ska delta i RUS-möte i distriktet, annars inga rapporter från sektorer då 
sektorrepresentanter ska rapportera på nästa möte. 
 

3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
Under punkt 8 läggs frågan kring den granskning som styrelsen fick i uppdrag att 
genomföra, färdigställande av handlingar till årsmötet samt att soptunnorna blivit 
påkörda. 
 

4. Val av justerare 
Gunilla Stare valdes att jämte vice ordföranden justera dagens protokoll. 
 

5. Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från 2010-01-04 godkändes och lades till handlingarna. 
 

6. Rapporter 
 

a. Ekonomi 
Ann meddelade att per den sista november har vi ett plusresultat på  
ca 130.000 kr. Inga större utbetalningar väntas under december månad. En post 
på ca 32.000 kr i leverantörsskulder har kostnadsförts redan under 2008 och 
borde därför bokas bort, vilket ger ett positivt bidrag till resultatet. 
 
Vi har ett positivt resultat på sparkontot om än litet. Resultatet från finansiella 
poster är per november ca -400kr. 



 
Beslutas att säga upp kortet på Martin Olsson eftersom det kostar ca 300kr per 
år att ha kortet. Det bedöms inte uppvägas av lägre inköpspriser. 
 

b. Inkommen post 
Ingen inkommen post. 
 

c. Övriga rapporter 
Inga övriga rapporter 
 

7. Ärendelistan 
Offert angående draperi har inkommit Helena Hoffman får presentera på nästa möte. 
 

8. Övriga frågor 
 

a. Granskningen 
Ann, Helena och Gunilla har arbetat med att sammanställa material och gått 
igenom räkenskaperna. 
Inventering av bl.a. tröjor har gjorts. Endast det som finns i klubbstugan och 
förråd har gåtts igenom. 
Beslutas att Ann och Patrik färdigställer materialet och tar fram en 
sammanställning till årsmötet. 
 

b. Årsmöteshandlingar 
Innan årsmötet ska verksamhetsberättelser och ny verksamhetsplan 
färdigställas. Beslutas att Jerker ansvarar för styrelsens delar. 
Beslutas att de som varit sektoransvariga under året tar fram 
verksamhetsberättelser för respektive sektor. 
Beslutas att Jerker tar med sektoransvariga. 
 

c. Sönderkörda soptunnor 
Beslutas att ersätta de två (ett stort och ett mindre kärl) med ett kärl av större 
modell. Lars ansvarig för att kontakta kommunen. 
 

d. HUS-ansvarig 
Vid tidigare möte beslutades att utse Gisela Hampl till ansvarig för HUS om 
hon kunde tänka sig att ta det ansvaret. Gisela tillfrågades per telefon och 
lämnade senare positivt besked. 
 

9. Nästa möte 
Nästa möte är måndagen den 1 februari kl 18. Representanter från sektorerna kallas 
också. 
 

10. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
 
 



Vid protokollet 
 
 
Patrik Gunnarsson 
 
 
Justeras 
 
 
Lars Magnusson   Gunilla Stare 



NACKA BRUKSHUNDSKLUBB 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 2010-03-02. 

Närvarande:  Patrik Gunnarsson ordförande 
  Lars Magnusson vice ordförande 
  Ann Carlsson  kassör 
  Annette Ståhl  sekreterare 
  Peter Karlsson  ledamot 
  Emma Winblad  ledamot 
  Catarina Svensson ledamot 
  Anna Björsson  suppleant 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av Justeringsmän 
Lars Magnusson valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

4. Godkännande av föregående protokoll. 
Protokoll från 2010-02-15 godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

5. Rapporter 
a) Ekonomi 

Pg av stor arbetsbelastning så kan ingen detaljerad rapport fås vid detta möte. Under januari har 
det inte varit många transaktioner. 
Klubben har likvida medel för 149.860:- (se bif bil 1) 
 

b) Inkommen post 
-Erbjudande om kursmaterial i form av boken Lathunden. Anna B läser ett ex och utvärderar till 
nästa styrelsemöte. 
 
-Mejl från Pelle Lotén om en förfrågan om möjlighet att kunna få privatlektioner i klubben. Patrik 
svarar honom i detta ärende. 
 
-Mejl från medlem angående årsmötet har vidarebefordrat till årsmötets ordförande. 

 
6. Ärendelistan 

Emma har köpt in några vattendukar. 
 

7. Rutiner/adressändringar 
a) Mail rutiner gicks igenom 

-Googelgruppen ska även tas i bruk för denna styrelse. Styrelsen skaffar konton. 
-Skrivelser som skickas till styrelsens gruppmmejl besvaras först av sekreteraren som också har 
ansvaret att koordinera med den som sedan bör ansvara för ärendet. Mejl som rör sådant som 
ska hamna på styrelsens bord ska skrivas ut och hanteras med övrig inkommen post. 

 
b) Annette har beställt adressändring förposten. 

Även namnändringar för styrelse och sektoransvariga ska anmälas till SBK. 
 
 



8. Nycklar/lås 
Beslut togs att till inre förrådet på kontoret sätter vi dit ett kodhänglås och en låsbygel. Catarina 
ombesörjer att låsbygel kommer upp. Patrik lägger ut info på hemsidan att de som behöver koden hör 
av sig till honom. 
 

9. Övriga frågor 
-Styrelsen beslutat att Berit Anderén får en nyckel till kassalådan. 
- HUS 
- Sektorn har för tillfället ingen ansvarig så tillsvidare får ansvaret ligga under styrelsen. 
-Fler kurser behövs o instruktörer saknas, därav togs möjligheten upp att använda oss av förbunds 
instruktörer. Ann tar kontakt med förbundsinstruktör. 
 
Sektoransvariga 
-Mark och stuga, vakant. Catarina frågar Martin Svensson. 
-Rally ansvarig, vakant. 
-Hus vakant, se punkt 9 (2).  
 
Fortsättning valpkurs 
Styrelsen  beslutar tillstyrka extra unghundskurs. 
 
Assistenthunden 
Styrelsen beslutar tillstyrka kurs för rehabhund. 
 
Sponsoravtal 
Lars M tar kontakt med TorPets och frågar om vidare sponsoravtal. 
 
Styrelsen beslutade att även hundungdom ska bjudas in då samtliga sektoransvariga 
 är inbjudna. Nästa möte då sektoransvariga är inbjudna är ti 4 maj kl 18.30. 
 
 

10. Nästa sammanträde 
Nästa ordinarie styrelsemöte är tisdagen 6 april kl 18.30 i klubbstugan. 
 

11. Mötet s avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 

Vid protokollet:   Justeras:  Justeras: 
 
 
 
 
Annette Ståhl   Patrik Gunnarsson Lars Magnusson 
 
  
 



NACKA BRUKSHUNDSKLUBB 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 2010-04-06. 

Närvarande:  Patrik Gunnarsson ordförande 
  Lars Magnusson vice ordförande 
  Ann Carlsson  kassör 
  Annette Ståhl  sekreterare 
  Peter Karlsson  ledamot 
  Emma Winblad  ledamot 
  Catarina Svensson ledamot 
   

1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av Justeringsmän 
Emma Winblad valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

4. Godkännande av föregående protokoll. 
Protokoll från 2010-03-02 godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

5. Rapporter 
a) Ekonomi 

Kassören föredrog resultat och balansräkning. (bilaga bifogas) 
 

b) Inkommen post 
1. Kongresshandlingar från SBK 
2. Inbjudan till ordförande konf från SBK. 
3. Studiefrämjandet erbjuder kurser i: föreningskunskap o ledarutveckling. 
4. Styrelsen beslutar att stå för kostnaden för rallyinstruktörsutbildningen för avsändarmedlem 

VR..  
5. Styrelsen beslutar att arvode betalas ut enligt önskemål från avsändarmedlem MK. 
6. TÄS meddelar att de har en arbetsgrupp som består av Bert Holmberg (sammankallande), Lotta 

Bremberg (sekretariat) och Zakarias Jacobson. 
7. Förfrågan om klubben var intresserade av att dela innomhuslokalkostnader. Detta ses över till 

nästa vinter. 
8. Förfrågan om önskan att gå FM-hund kurs, vidarebefordrat til Eva Gustavsson. 
9. 4 st förfrågningar via mejl om att hyra klubbstugan. Det första datum 1/5 beslutade styrelsen 

att säga nej till pg av tidsbrist. Resterande förfrågningar gör Patrik en sammanställning på för 
att se om vi kan säga ja till någon/el flera av dessa datum: 24+25/4, 14/5, 3/10. 

c) Mark o Stuga 
Styrelsen hälsar vår nya M&S ansvariga Martin Svensson varmt välkommen. 

 
6. Ärendelistan 

Styrelsen uppdaterar tidigare ärendelista och arbetar utefter den 
 
 
 
 
 



Övriga frågor (7-10) 
 
7. Föreläsare: 

Styrelsen har gjort en förfrågan till förläsare Lasse Fäldt om att komma till klubben och ge en 
föreläsning. Beslut togs om att boka honom en helg och bjuda in i första hand våra funktionärer och 
våra medlemmar; i mån av plats till en mindre summa. 
 

Styrelsen beslutade även att hyra in Maria Hagström för en liknande föreläsningskväll i okt. 
 

8. Patrik och Peter redovisade om senaste distriktsmötet som de var på. 
 

9. Datum för årets resterande medlemsmöten och årsmöte spikas nästa möte. 
 

10. Möjlighet att göra om vårt bokningssystem till en modernare och smidigare variant togs upp. Nina och 
Patrik ska arbeta ihop ett förslag och återkomma. 
 
 

11. Nästa sammanträde 
Nästa ordinarie styrelsemöte är tisdagen 4maj kl 18.30 i klubbstugan. Då även alla sektoransvariga är 
inbjudna. 
 

12. Mötet s avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 

 
 

Vid protokollet:   Justeras:  Justeras: 
 
 
 
 
Annette Ståhl   Patrik Gunnarsson Emma Winblad 
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NACKA	  BRUKSHUNDSKLUBB	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  4	  maj	  2010.	  

Tid:	  Kl	  18.30	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Catarina	  Svensson	  	   ledamot	  
	   	   Åsa	  Liljegren	   	   Rasutvecklings-‐sektorn	  
	   	   Lotta	  Bremberg	  	   Tävlings-‐sektorn	  
	   	   Isa	  Persson	   	   Agility-‐sektorn	  
	   	   Linda	  Grankvist	  Andersson	   Agility-‐sektorn	  
	   	   Veronika	  Räntfors	   Rallylydnads-‐sektorn	  
	   	   Michaela	  Neiglick	   Ungdoms-‐sektorn	  
	   	   Martin	  Svensson	   Mark	  o	  Stuga	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  godkändes.	  
	  

3. Val	  av	  justerare	  
Catarina	  Svensson	  valdes	  att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  protokoll.	  
	  

4. Rapport	  från	  sektorerna	  
	  
1) Hundägarutbildnings-‐sektorn	  

*Patrik	  redovisade	  lite	  vilka	  kursers	  som	  är	  igång	  och	  utbudet	  är	  bra	  i	  vår.	  
*2	  föreläsare	  är	  inplanerade	  i	  höst	  med	  Lasse	  Fäldt	  (25+26/9)	  och	  Maria	  Hagberg	  (okt).	  
*4	  st	  nya	  instruktörer	  är	  klara!	  Ett	  JÄTTE	  GRATTIS	  till	  dem:  
Cecilia	  Carlsson	  
Eva	  Gille	  
Johanna	  Strand	  
Anna	  Björsson	  
	  
*HUS	  mejl	  går	  till	  Catarina	  (Nina)	  Svensson.	  
	  

2) Tävlings-‐sektorn	  
*Lotta	  redovisade	  om	  vårens	  SÖK	  tävling	  som	  gick	  bra.	  
*De	  månatliga	  träningstävlingarna	  är	  ransonerade	  på	  grund	  av	  för	  få	  som	  kan	  hjälpa	  till.	  Men	  med	  
förhoppning	  att	  detta	  kan	  tas	  upp	  till	  hösten	  igen.	  
*Planerade	  tävlingar	  är	  inlämnade	  till	  distriktet.	  
*Lydnadstävling	  den	  29/5	  på	  klubben	  i	  klass	  1	  och	  2.	  
*Brukslydnadskurs	  planerad.	  	  
*Fråga	  togs	  upp	  om	  möjlighet	  att	  kunna	  låna	  ut	  klubben	  för	  SM	  i	  lydnad	  och	  agility	  2011.	  	  Agility	  
sektorn	  måste	  tillfrågas	  om	  ev	  vilja	  att	  låna	  ut	  hinder	  osv.	  
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3) Agility-‐sektorn	  

*Isa	  och	  Linda	  flaggade	  för	  att	  det	  är	  för	  få	  instruktörer.	  
Styrelsen	  sa	  ja	  till	  att	  skicka	  Bea	  på	  en	  kurs.	  
*Agility-‐sektorn	  har	  jour	  på	  måndagar.	  
*	  Kurserna	  har	  löpt	  på	  bra	  under	  våren.	  
*Beklagligt	  flaggar	  Isa	  och	  Linda	  för	  att	  de	  ska	  avgå	  till	  nya	  året.	  
Linda	  och	  Isa	  avsäger	  sig	  ett	  ev	  sektoransvarig	  -‐arvode.	  Och	  Isa	  vill	  skänka	  sitt	  instruktörsarvode	  
till	  agility-‐sektorn.	  
*2	  nya	  sektormedlemmar	  har	  tillkommit.	  
	  

4) Rallylydnads-‐sektorn	  
*Veronika	  redovisade	  lite	  om	  sin	  pågående	  kurs	  
*våren	  har	  2	  st.	  jourer	  inplanerade	  (en	  har	  varit)	  
*till	  hösten	  planeras	  nybörjarkurs	  och	  en	  fortsättning,	  kortkurs.	  
*i	  sep	  är	  det	  tävling	  med	  SM	  tjänstehund.	  
*nya	  skyltar	  i	  färg	  kan	  skrivas	  ut	  på	  studiefrämjandet	  
*1/7	  2011	  blir	  Rallylyd	  en	  officiell	  sport.	  
	  

5) Tjänstehunds-‐sektorn	  
Ingen	  medverkade	  från	  ovan	  (hade	  meddelat	  förhinder)	  
	  

6) Rasutvecklings-‐sektorn	  
*2	  nya	  B	  figuranter	  klara	  och	  snart	  en	  till,	  men	  har	  dock	  blivit	  av	  med	  en	  tävlingsledare.	  
*MH	  planeras	  till	  22/5-‐10.	  
*Korning	  12/6-‐10.	  Patrik	  lägger	  ut	  denna	  o	  ovan	  på	  hemsidan.	  
*Hyrt	  ut	  till	  Rottisklubben	  12	  sept.	  och	  17	  okt.	  (en	  RUS	  sekt	  ansv	  måste	  vara	  med)	  
*MH	  23/10.	  
	  

7) Unghunds-‐sektorn	  
*Samarbete	  med	  Tyresö	  hundungdom	  inför	  en	  brukshelg.	  
*Stor	  uppslutning	  inför	  DM	  som	  arrangeras	  här	  på	  klubben.	  (handling,	  agility,	  lyd)	  
*V	  29	  sommarläger	  med	  Tyresö	  en	  vecka.	  
*utbildat	  2	  nya	  ledare,	  Louise	  och	  Emma.	  
*Redovisning	  för	  planerade	  kurser.	  
*Sektorn	  ska	  även	  vara	  funktionärer	  åt	  Tyresö.	  
	  

8) Mark	  o	  Stuga-‐sektorn	  
*Larmpump	  till	  vattnet	  undersöks.	  
*Undersöker	  om	  det	  finns	  möjlighet	  att	  slippa	  tv	  licens.	  
*Ny	  dörr	  till	  toaletten.	  
*Möjlighet	  till	  styrd	  ytterbelysning	  
*Planera	  in	  städdag.	  
*Lampor	  bytta	  på	  rastslingan.	  
	  
	  

9) Köks-‐sektorn	  
Meddelat	  förhinder.	  
	  

10) PR/Info-‐sektorn	  
Vakant	  
	  

5. Godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
Får	  skjutas	  upp	  till	  nästa	  styrelsemöte	  då	  justeraren	  inte	  var	  närvarande.	  
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6. Ekonomi	  
Kassören	  föredrog	  den	  ekonomiska	  ställningen.	  
	  

7. Inkommen	  post	  
	  

10.	  Mejl	  från	  RUS,	  (Åsa)	  att	  Martin	  Ogarp	  som	  har	  haft	  hand	  om	  anmälningarna	  till	  MH/MT	  slutar	  i	  
RUS	  pga.	  tidsbrist.	  Även	  en	  fråga	  om	  det	  var	  ok	  att	  Lars	  Berg	  får	  gå	  en	  Bfig	  kurs	  i	  juni,	  vilket	  
styrelsen	  beslutade	  säga	  ja	  till.	  

• 11.	  Offert	  inkommen	  betr.	  byggande	  av	  HK	  toalett.	  Fler	  offerter	  ska	  tas	  in	  innan	  beslut	  kan	  tas.	  
• 12.	  Mejl	  om	  2	  datum	  som	  Rottisklubben	  vill	  ha	  klubben	  för	  bl.a.	  19/9	  och	  17/10.	  Vilket	  styrelsen	  

säger	  ja	  till.	  
• 13.	  Mejlförfrågan	  om	  att	  länka	  för	  reklamsyfte	  denna	  gång	  från	  hundshoppen.	  Styrelsen	  

beslutade	  att	  vi	  ska	  undvika	  dessa	  länkar	  i	  framtiden.	  
	  
	  

8. Uthyrning	  av	  klubben.	  
Kassören	  gick	  igenom	  lista	  på	  priser	  vid	  uthyrning.	  Styrelsen	  tycker	  att	  när	  vi	  kan	  bistå	  och	  hjälpa	  andra	  
med	  att	  hyra	  vår	  klubb	  då	  det	  inte	  krockar	  med	  våra	  evenemang	  så	  försöker	  vi	  ställa	  upp.	  
	  

9. Medlemsmöte/Årsmöte	  
2	  datum	  togs	  fram	  som	  förslag	  till	  medlemsmöten.	  Ett	  innan	  sommaren	  2	  juni	  och	  ett	  i	  höst/vinter	  	  
8/12.	  	  Årsmötets	  datum	  blir	  22	  feb	  2011.	  
Detta	  läggs	  ut	  på	  vår	  hemsida	  samt	  bilagor	  och	  dagordning	  finns	  i	  tid	  enligt	  stadgar	  innan	  de	  utsatta	  
mötena,	  för	  bl.a.	  utskrift.	  
Kallelse	  sker	  även	  per	  post	  till	  samtliga	  medlemmar	  och	  skickas	  med	  som	  bilaga	  till	  nya	  medlemmar.	  
Även	  information	  om	  dessa	  möten	  ska	  finnas	  på	  klubbens	  anslagstavla.	  
	  

10. Övriga	  frågor	  
Nina	  och	  Annette	  har	  gått	  elever	  på	  3	  kurser	  och	  är	  rekommenderade	  av	  sina	  instruktörer	  att	  gå	  
utbildning	  i	  höst.	  Frågan	  tas	  upp	  på	  nästa	  styrelsemöte.	  
	  
Städ	  dag	  beslutades	  bli	  den	  13	  juni	  och	  då	  bjuds	  på	  utlottning	  av	  fina	  priser	  till	  de	  som	  hjälper	  till	  och	  
även	  korvgrill.	  
	  

11. Datum	  för	  nästa	  möte.	  
Datum	  för	  nästa	  möte	  24/5,	  kl	  19.00.	  
	  

12. Mötets	  avslutande	  
Ordförande	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
	  
	  
	  

Vid	  protokollet	   	   Justeras:	   	   Justeras	  
	  
	  
	  
Annette	  Ståhl	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Catarina	  Svensson	  

	  
	  

	  
	  



NACKA	  BRUKSHUNDSKLUBB	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  24	  maj	  2010.	  

Tid:	  Kl	  19.00	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Catarina	  Svensson	  	   ledamot	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	  
Ej	  närvarande:	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  godkändes.	  
	  

3. Val	  av	  justerare	  
Ann	  Carlsson	  valdes	  att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  protokoll.	  
	  

4. Godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
Föregående	  protokoll	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  	  
	  

5. Rapporter	  
1) Ekonomi	  

Kassören	  föredrog	  den	  ekonomiska	  ställningen.	  (se	  bif.	  )	  
Våra	  kurser	  under	  våren	  har	  glädjande	  nog	  överskridit	  budget	  rejält.	  
Resultat	  i	  dagsläget	  ett	  plus	  resultat	  på	  52.000:-‐.	  
	  

2) Inkommen	  post	  
*14:	  Offert	  via	  mejl	  inkommen	  från	  Grödinge	  sten	  och	  bygg,	  345:	  -‐/tim	  ex	  moms.	  Vi	  avvaktar	  på	  
ytterligare	  ett	  par	  offerter.	  
	  
*15:	  Mejl	  från	  2009	  års	  ansvariga	  för	  stipendier,	  som	  på	  årsmötet	  informerade	  om	  att	  dennes	  
dator	  har	  kraschat	  och	  att	  ett	  försök	  att	  återställa	  skulle	  göras.	  Nu	  genom	  detta	  mejl	  meddelas	  
mycket	  beklagligt	  att	  det	  inte	  går	  att	  återställa.	  Styrelsen	  beslutar	  att	  på	  medlemsmötet	  den	  2	  
juni,	  2010	  meddela	  medlemmarna	  vid	  intresse	  för	  stipendier	  för	  2009	  års	  tävlingsresultat	  återigen	  
skicka	  in	  det	  till	  TÄS,	  (TÄS	  tillfrågas	  och	  besked	  om	  de	  tar	  hand	  om	  detta	  och	  kommande	  års	  
resultat,	  görs	  senast	  på	  medlemsmötet).	  Detta	  kommer	  även	  stå	  på	  vår	  hemsida	  och	  hur	  man	  går	  
tillväga	  för	  år	  2010.	  Sista	  datum	  för	  inlämnade	  av	  resultat	  för	  2009	  är	  1	  sep	  2010.	  
	  
*16:	  Inkommen	  post	  till	  ordföranden	  där	  en	  medlem	  påpekat	  att	  i	  ett	  tidigare	  styrelseprotokoll	  så	  
står	  det	  att	  TÄS	  har	  en	  arbetsgrupp	  på	  3	  personer	  och	  att	  styrelsen	  nekat	  HUS	  att	  ha	  en	  liknande	  
arbetsgrupp.	  Ordförande	  svarar	  i	  ett	  förtydligande	  att	  Bert	  holmberg	  är	  sektor	  ansvarig	  för	  TÄS.	  



*17:	  Mejl	  inkommen	  om	  förfrågan	  om	  valpkurs.	  Mejl	  vidarebefordrat	  till	  kansliet.	  
	  

6. Ärendelistan	  
Styrelsen	  uppdaterar	  tidigare	  ärendelista	  och	  arbetar	  utefter	  den.	  
	  

7. Köket	  
Annette	  och	  Catarina	  ”Nina”	  har	  under	  ett	  par	  mån	  tagit	  hand	  om	  köket,	  med	  mycket	  beröm	  från	  våra	  
medlemmar.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  de	  kommer	  fortsätta	  med	  det	  och	  Nina	  blir	  kontaktperson.	  
	  

8. Medlemsmöte	  2	  juni.	  
Mejl	  går	  ut	  till	  alla	  sektor-‐ansvariga	  att	  förbereda	  en	  kort	  rapport	  från	  sin	  sektor.	  Vid	  förhinder	  från	  
någon	  sektor	  att	  närvara	  så	  ska	  en	  kort	  rapport	  skickas	  till	  sekreteraren,	  senast	  1/6-‐10.	  
Handlingarna	  inför	  medlemsmötet	  läggs	  ut	  på	  hemsidan	  och	  sätts	  upp	  på	  anslagstavlan	  på	  klubben.	  
	  

9. Utbildning	  
Styrelsen	  beslutar	  att	  Annette	  och	  Catarina	  skickas	  på	  instruktörskurs	  i	  höst.	  (Annette	  och	  Catarina	  har	  
inte	  deltagit	  i	  beslutet.)	  
	  

10. Övriga	  frågor	  
1) Glädjande	  kan	  styrelsen	  berätta	  att	  vi	  har	  fått	  en	  ansvarig	  för	  Rallylydnads-‐sektorn!	  Som	  är	  

Veronika	  Räntfors!	  VÄLKOMMEN!	  
2) Inför	  städdagen	  den	  13	  juni,	  så	  tar	  Ann	  och	  Nina	  hand	  om	  att	  få	  till	  priser	  för	  utlottningen	  under	  

dagen.	  
3) Förfrågan	  om	  en	  fortsättning	  på	  en	  av	  vårens	  valpkurser	  har	  inkommit.	  Nina	  frågar	  hela	  den	  

valpgruppen	  hur	  det	  är	  med	  intresset	  och	  om	  det	  finns	  så	  ska	  en	  förfrågan	  ut	  till	  i	  första	  hand	  
instruktören	  som	  höll	  valpkursen	  och	  i	  andra	  hand	  alla	  instruktörer	  om	  att	  ev.	  hålla	  en	  full	  kurs	  alt.	  
kortkurs	  snarast.	  	  

4) Efter	  påtryckningar	  från	  styrelsen	  till	  Nacka	  kommun	  och	  våra	  snöhögar	  som	  nu	  är	  grushögar	  så	  
har	  kommunen	  nu	  börjat	  forsla	  bort	  gruset.	  
	  

11. Nästa	  möte	  	  
Nästa	  styrelsemöte	  är	  den	  15	  juni.	  
	  

12. Mötets	  avslutande	  
Ordförande	  tackade	  de	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras:	   	   Justeras:	  
	  
	  
	  
	  
Annette	  Ståhl	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Ann	  Carlsson	  
	  

	  
	  
	  

	  



Protokoll	  från	  Nacka	  brukshundsklubbs	  styrelsemöte	  	  100615	  	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Ann	  Carlsson	  	   kassör	  	   	  
	   	   Catarina	  Svensson	  	   ledamot	  
	   	   Peter	  Karlsson	   ledamot	  
	   	   Emma	  Winblad	   ledamot	  
	   	   	  
	  
	  

1. Mötets	  öppnande:	  ordförande	  hälsade	  samtliga	  närvarande	  välkomna	  samt	  öppnade	  
mötet.	  

2. Dagordningen	  godkändes.	  
3. Val	  av	  sekreterare	  och	  justerare	  av	  protokoll:	  Peter	  Karlsson	  valdes	  till	  sekreterare,	  

till	  justerare	  valdes	  Lars	  Magnusson	  att	  tillika	  med	  ordförande	  justera	  protokoll.	  
4. Föregående	  mötesprotokoll	  den	  24/5-‐10	  godkändes.	  
5. Rapporter:	  	  
6. Ekonomi:	  En	  kort	  ekonomisk	  rapport	  från	  Ann	  Carlsson	  som	  sammanfattade	  att	  

klubbens	  ekonomi	  är	  mycket	  god.	  
Inkommen	  post:	  skrivelse	  från	  Distriktets	  husansvarig.	  	  Styrelsen	  beslutade	  att	  skicka	  
denna	  skrivelse	  till	  samtliga	  N.B.K.-‐instruktörer	  (se	  bifogad	  skrivelse),	  
	  extra	  annonser	  i	  telefonkatalog	  sägs	  upp.	  

7. Utbildning:	  
Klubbens	  sekreterare	  anmäler	  Bea	  till	  distriktets	  utbildning	  enligt	  överenskommelse.	  
Under	  hösten	  ingår	  inte	  kurslitteraturen	  i	  kursavgiften.	  
Det	  är	  upp	  till	  HUS	  att	  avgöra	  vilka	  instruktörer	  som	  är	  lämpliga	  för	  respektive	  kurs	  .	  
Rutiner	  innan	  utbetalning:	  instruktören	  ska	  lämna	  ifylld	  deltagarlista	  innan	  arvode	  
utbetalas,	  arvode	  är	  24	  timmar	  som	  är	  lika	  med	  2500	  kr.	  Är	  kursdeltagare	  färre	  än	  
fem	  deltagare	  så	  minskas	  arvordet.	  

8. Klubbens	  planer	  och	  närområde:	  
Ann	  Carlsson	  kontaktar	  kommun	  angående	  bortfraktning	  av	  skrotbil	  som	  står	  på	  
”vår”	  mark	  samt	  återställande	  av	  planer.	  

9. Övriga	  frågor:	  Catarina	  Svensson	  informerade	  om	  en	  längre	  utlandsresa	  
10. Mötet	  avslutades:	  ordförande	  tackade	  för	  visat	  intresse	  samt	  förklarade	  mötet	  för	  

avslutat.	  	  

	  



NACKA	  BRUKSHUNDSKLUBB	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  3	  augusti	  2010.	  

Tid:	  Kl	  19.00	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	  
Ej	  närvarande:	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Catarina	  Svensson	  	   ledamot	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  godkändes.	  
	  

3. Val	  av	  justerare	  
Lars	  Magnusson	  valdes	  att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  protokoll.	  
	  

4. Godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
Föregående	  protokoll	  fanns	  inte	  tillgängligt.	  Tas	  upp	  vid	  nästa	  möte.	  
	  

5. Rapporter	  
1) Ekonomi	  

Kassören	  föredrog	  den	  ekonomiska	  ställningen	  per	  utgången	  av	  juni	  2010.	  
Resultatläget	  positivt	  på	  ca	  46.000:-‐.	  
	  

2) Inkommen	  post	  
Mail	  från	  ponnystallet	  som	  undrar	  om	  vi	  vill	  vara	  med	  på	  deras	  invigning	  av	  deras	  ridhus.	  I	  gengäld	  
skulle	  vi	  kunna	  få	  använda	  ridhuset	  under	  vintern	  för	  träning	  (efter	  ök).	  Patrik	  skickar	  frågan	  
vidare	  till	  Agility	  och	  Rally.	  
	  
Linda	  har	  ställt	  frågan	  till	  styrelsen	  om	  det	  är	  OK	  att	  köpa	  in	  två	  nya	  tunnlar	  för	  att	  ersätta	  de	  som	  
förstördes.	  Styrelsen	  bifaller	  och	  Ann	  kontaktar	  Linda.	  
	  
Arken	  Zoo	  i	  Forum	  Nacka	  har	  hört	  av	  sig	  och	  är	  intresserade	  av	  ett	  samarbetsavtal/sponsring.	  
Beslutades	  att	  fråga	  Ann	  Magnusson	  om	  hon	  kunde	  ta	  kontakt	  med	  dem.	  
	  
Mail	  från	  en	  av	  våra	  instruktörer	  som	  har	  egen	  firma	  med	  förfrågan	  storleken	  på	  arvode	  när	  man	  
fakturerar	  klubben	  från	  egen	  firma.	  	  Beslutades	  att	  det	  skulle	  vara	  ett	  belopp	  som	  motsvarar	  
kostnaden	  för	  instruktörens	  lön	  och	  sociala	  avgifter,	  dvs	  3300	  kr	  motsvarande	  en	  kurs	  där	  
instruktören	  erhåller	  2500	  kr.	  Patrik	  svarar	  på	  förfrågan.	  
	  



Anna	  Björsson	  har	  frågat	  om	  det	  är	  OK	  att	  hålla	  en	  aktiveringskurs	  efter	  hennes	  planering	  av	  
innehåll,	  mm.	  Bifalles.	  
	  
Fråga	  har	  inkommit	  om	  att	  höja	  kursavgiften	  för	  agilitykurser	  eftersom	  de	  är	  dyrare	  för	  klubben	  
att	  erbjuda.	  Beslutas	  att	  det	  inte	  kan	  ändras	  under	  innevarande	  verksamhetsår.	  Förändringar	  som	  
avser	  kursavgifter	  får	  tas	  i	  samband	  med	  budgetering	  för	  nästkommande	  verksamhetsår.	  Patrik	  
svarar	  agilitysektorn	  och	  kurskansliet.	  
	  
Föreläsningen	  som	  är	  planerad	  till	  25/10	  beslutas	  vara	  gratis	  för	  medlemmar	  i	  Nacka	  BK	  och	  för	  
icke	  medlemmar	  kosta	  100kr.	  Patrik	  kontaktar	  Anna	  angående	  innehåll	  så	  vi	  kan	  sätta	  ihop	  ett	  
program	  och	  inbjudan.	  
	  
Lasse	  Fäldt	  kommer	  den	  25-‐26	  september.	  Föreläsning	  under	  två	  dagar	  inklusive	  lunch.	  Beslutas	  
om	  en	  kostnad	  om	  200	  kr	  för	  funktionärer	  i	  Nacka	  BK	  och	  500	  kr	  för	  medlemmar.	  Bindande	  
anmälan	  ska	  senast	  5/9.	  Beslutas	  uppdraga	  åt	  Nina	  att	  räkna	  på	  kostnaden	  för	  maten.	  
	  
Inbjudan	  till	  räddningshundkurs	  har	  inkommit.	  Patrik	  skickar	  till	  Eva	  G.	  
	  

6. Återremitterade	  ärenden	  
Inga.	  
	  

7. Ärendelistan	  
Lasse	  kontaktar	  Ragge	  Bergstål	  om	  avtal	  för	  instruktörer	  som	  får	  utbildning	  betalad	  av	  klubben.	  

	  
8. Övriga	  frågor	  

1) Stugan	  har	  blivit	  nerklottrad	  vid	  en	  privat	  fest	  som	  kommunen	  gett	  tillstånd	  till	  att	  hållas	  på	  
klubbens	  arrenderade	  mark.	  Uppdrag	  till	  MoS	  ansvarig	  att	  kontakta	  festarrangören	  för	  att	  göra	  
upp	  om	  saneringen.	  

2) Lasse	  har	  pratat	  med	  Martin	  om	  gräsklippning.	  Enl	  uppg	  så	  har	  Bert	  H	  erbjudit	  sig	  att	  klippa.	  
	  

9. Nästa	  möte	  	  
Nästa	  styrelsemöte	  är	  den	  7	  september	  kl	  18:30	  (med	  sektoransvariga).	  
	  

10. Mötets	  avslutande	  
Ordförande	  tackade	  de	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras:	   	   Justeras:	  
	  
	  
	  
	  
Patrik	  Gunnarsson	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Lars	  Magnusson	  
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Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  7	  september	  2010.	  

Tid:	  Kl	  18.30	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Susanne	  Holm	   	   TÄS-‐sektorn	  
	   	   Eva	  Gustavsson	  	   Tjänstehunds-‐sektorn	  
	   	   Linda	  Grankvist	  Andersson	   Agility-‐sektorn	  
	   	   Martin	  Svensson	   Mark	  o	  Stuga	  sektorn	  
	  
Ej	  närvarande:	   	   Catarina	  (Nina)	  Svensson	   ledamot	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Rapport	  från	  sektorerna	  
1) Hundägarutbildnings-‐sektorn	  

*Patrik	  redovisade	  vilka	  kurser	  som	  är	  igång	  och	  om	  utbudet.	  
*Väldigt	  få	  av	  våra	  instruktörer	  anmäler	  intresse	  av	  att	  hålla	  kurser,	  fler	  behövs!	  
*Problemet	  kvarstår	  att	  ingen	  är	  ansvarig	  för	  HUS,	  mycket	  viktigt	  att	  få	  till	  det	  snarast.	  
*	  Eva	  Gille	  ska	  återkomma	  vad	  det	  gäller	  genomgång	  (se	  över	  vår	  kursliteratur).	  
	  

2) Tävlings-‐sektorn	  
*Susanne	  Holm	  redovisade	  om	  uppdelningen	  av	  ansvarsområden	  inom	  täs.	  
*2010	  har	  vi	  haft	  1	  sök	  tävling	  i	  april,	  1	  lydnadstävling	  i	  maj,	  25/8	  lydnadstävling	  i	  klass	  1,	  II.	  
Kommande	  tävlingar:	  KM	  i	  sep,	  lydnads	  klasserna,	  agility	  och	  rallylydnad,	  2/10	  blir	  det	  Apellspår	  
tävling	  och	  därefter	  i	  november	  Nacka	  Cup.	  
*2	  träningstävlingar,	  en	  19/9	  och	  den	  andra	  i	  okt.	  
*Datum	  för	  nästa	  års	  tävlingar	  är	  insända.	  
*Skotträning	  måndagar	  18.00-‐18.30	  och	  när	  det	  blir	  mörkare	  flyttas	  det	  till	  söndagar	  kl	  14.00-‐
14.30.	  
*Sektorsidan	  uppdateras	  löpande.	  
*Önskemål	  på	  mötet	  är	  att	  i	  möjligaste	  mån	  lägga	  ut	  deltagarförteckning	  till	  tävlingar	  på	  
hemsidan.	  
	  

3) Agility-‐sektorn	  
*Nya	  tunnlar	  är	  inköpta	  (de	  förra	  blev	  i	  somras	  uppeldade.	  
*kod	  lås	  till	  gula	  boden	  på	  grund	  av	  att	  hinder	  osv	  ”glöms”	  kvar	  ute	  och	  blir	  förstörda.	  
Alla	  som	  behöver	  komma	  åt	  koden	  tar	  kontakt	  med	  agility-‐sektorn	  för	  info.	  
*Redan	  nu	  påminna	  om	  att	  på	  senhösten	  ställa	  alla	  hinder	  som	  står	  ute,	  på	  sidan	  av	  planen	  så	  att	  
man	  kommer	  åt	  att	  ploga.	  



*Träningsgrupp	  varje	  torsdag.	  (mer	  info	  på	  hemsidan	  finns)	  
*Sektorn	  har	  intresserad	  som	  vill	  gå	  tävlingsledarutbildning.	  
*Ingen	  klar	  ansvarig	  i	  sektorn	  men	  väl	  fungerande.	  
	  

4) Rallylydnads-‐sektorn	  
Ingen	  närvarande.	  
	  

5) Tjänstehunds-‐sketorn	  
*I	  sept	  går	  försvarsmaktensmästerskap/räddningshund/rallylydnad	  i	  Norrköping.	  
*Eva	  redovisade	  lite	  allmänt	  om	  tjänstehund.	  
	  

6) Rasutvecklings-‐sektorn	  
*19	  sep	  nyttjar	  Rottisklubben,	  stugan	  och	  MHbanan.	  De	  bemannar	  köket	  men	  säljer	  våra	  	  
Produkter.	  
*Önskan	  om	  att	  kunna	  ha	  en	  egen	  	  El	  hare,	  (beslut	  finns	  om	  inköp	  från	  tidigare	  protokoll)	  	  
lades	  fram.	  
	  

7) Hundungdoms-‐sektorn	  
Ingen	  representerad,	  de	  har	  en	  föräldraträff	  samtidigt	  som	  detta	  möte.	  
	  

8) Mark	  o	  Stuga-‐sektorn	  
*Offert	  har	  begärts	  för	  att	  få	  en	  prisbild	  på	  vad	  kostanden	  ligger	  på	  för	  att	  ta	  bort	  vårt	  
klotter	  som	  har	  gjorts	  på	  vår	  klubbstugas	  ena	  vägg.	  Även	  kostnadsförslag	  på	  att	  måla	  över.	  
*Fönsterkarmarna	  på	  toaletten	  börjar	  falla	  sönder	  måste	  bytas.	  
*kod	  byts	  till	  kontoret,	  de	  som	  ska	  ha	  nya	  koden	  tar	  kontakt	  med	  Patrik,	  Lassse	  eller	  Martin.	  
Lapp	  sätts	  även	  upp	  på	  dörren	  om	  ovan.	  
	  

9) Köks-‐sektorn	  
*önskemål	  om	  fler	  som	  vill	  ställa	  upp	  främst	  på	  må	  och	  tis	  kvällar	  för	  att	  kunna	  bemanna	  köket	  för	  
bättre	  försäljning.	  	  
*köket	  har	  fått	  beröm	  av	  instruktörer	  om	  att	  det	  är	  fint	  och	  välfyllt,	  roligare	  att	  sälja.	  
	  

10) PR/info-‐sektorn	  
*Förslag	  att	  rensa	  bland	  våra	  tävlingsekipage	  så	  den	  blir	  aktuell.	  Fotograf	  kommer	  bla	  till	  KM	  och	  
fotograferar.	  Övriga	  tävlingsekipage	  ombedes	  sända	  in	  nya	  foton	  och	  uppgifter.	  
*Förslag	  kom	  även	  upp	  om	  att	  fixa	  iordning	  bland	  våra	  championat-‐tavlor	  som	  är	  lite	  av	  klubbens	  
historia.	  
	  

3. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  fastställdes.	  
	  

4. Val	  av	  justerare	  
Till	  justerare	  valdes	  Emma.	  
	  

5. Godkännande	  av	  föregående	  protokoll.	  
Föregående	  protokoll	  godkändes.	  
	  

6. Ekonomi	  
På	  grund	  av	  att	  kassören	  lämnat	  meddelande	  om	  förhinder	  så	  kunde	  ingen	  ekonomisk	  redogörelse	  
göras.	  
	  

7. Inkommen	  post	  
1)Cockerklubben	  har	  gjort	  en	  förfrågan	  om	  att	  använda	  stugan	  3/10,	  med	  förfrågan	  om	  priser.	  Patrik	  
svarar	  henne.	  
2)	  Mejl	  gällande	  LP	  rossetters	  vara	  eller	  vara	  på	  tävling	  har	  inkommit.	  
Ingen	  övrig	  post.	  
	  



8. A)	  Höstens	  föreläsningar	  
25+26/9,	  har	  vi	  Lasse	  Fäldt	  som	  föreläsare.	  Köket	  fixar	  med	  luncher	  och	  har	  till	  middagen	  beställt	  
catering.	  
25/10	  har	  vi	  en	  kvällsföreläsning	  med	  Marie	  Hagström.	  
	  
B)	  Hus	  
Styrelsen	  vill	  nu	  få	  in	  namn	  på	  den	  som	  vill	  axla	  rollen	  som	  ansvarig.	  Viktig	  sektor	  som	  vi	  inte	  får	  tappa.	  
	  
C)	  Sponsoravtal	  
Arken	  Zoo	  	  Forum,	  är	  nu	  även	  en	  av	  våra	  sponsorer.	  
Ann	  Magnusson	  är	  utsedd	  som	  ansvarig	  som	  sponsorkontakt.	  Så	  det	  är	  endast	  hon	  som	  kontaktar	  våra	  
sponsorer	  om	  vi	  vill	  ha	  spons	  till	  ex	  tävlingar.	  Patrik	  mejlar	  ut	  till	  alla	  sektorer	  denna	  info.	  
	  

9. Övriga	  frågor	  
Inga	  övriga	  frågor.	  
	  

10. Datum	  för	  nästa	  möte	  
Nästa	  möte	  blir	  5/10	  ,	  kl	  19.00	  i	  klubbstugan.	  
	  

11. Mötet	  avslutas	  
Patrik	  tackade	  alla	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras	   	   Justeras	  
	  
	  
Annette	  Ståhl	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Emma	  Winblad	  
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Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  5	  oktober	  2010	  

Tid:	  Kl	  19.00	  

Plats:	  Klubbstugan	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Catarina	  Svensson	   ledamot	  
	  
	  
Ej	  närvarande:	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  fastställdes.	  
	  

3. Val	  av	  justerare	  
Till	  justerare	  valdes	  Lars	  Magnusson.	  
	  

4. Godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
Bordlades	  till	  nästa	  möte.	  
	  

5. Ekonomi	  
Ingen	  rapport.	  
	  

6. Inkommen	  post	  
Inbjudan	  från	  SM-‐komittén	  för	  Lydnad	  och	  Agility	  2011	  att	  deltaga	  i	  arrangemanget	  skickas	  vidare	  av	  
Patrik	  till	  Agility-‐,	  Tävlings-‐	  och	  Rallylydnadssektorn.	  
	  

7. Övriga	  frågor	  
a) Lars	  och	  Ann	  Magnusson	  representerade	  Nacka	  BK	  på	  "Kul	  ute"	  i	  Fisksätra.	  
b) Olle	  B	  är	  kontaktperson/sammankallande	  för	  HUS.	  
	  

8. Datum	  för	  nästa	  möte	  
Nästa	  möte	  är	  den	  8/11	  kl	  18.30	  med	  sektorerna	  i	  klubbstugan.	  
	  

9. Mötet	  avslutas	  
Patrik	  tackade	  alla	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras	   	   Justeras	  
	  
	  
Catarina	  Svensson	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Lars	  Magnusson	  
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Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  8	  nov	  2010.	  

Tid:	  Kl	  18.30	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Åsa	  Lundberg	   	   TÄS-‐sektorn	  
	   	   Åsa	  Liljegren	   	   RUS	  
	   	   Olle	  Bernhard	   	   HUS	  
	   	   Linda	  Grahnkvist	  Andersson	   Agilitysektorn	  
	   	  
Ej	  närvarande:	   	   Catarina	  (Nina)	  Svensson	   ledamot	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Eva	  Gustavsson	  	   Tjänstehunds-‐sektorn	  
	   	   Martin	  Svensson	   Mark	  o	  Stuga	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Rapport	  från	  sektorerna	  
1) Hundägarutbildnings-‐sektorn	  

*Olle	  redovisade	  lite	  om	  uttagen	  arbetsgrupp	  i	  HUS,	  den	  består	  av	  Olle	  B,	  	  
Cecilia	  Carlsson,	  Johanna	  Strand	  och	  Ann	  Magnusson.	  
• En	  prova	  på	  spårkurs	  planeras	  till	  våren.	  
• En	  extra	  valpkurs	  som	  Ann	  M	  ska	  hålla	  i.	  
• Österåkersbk	  har	  en	  idebytardag	  för	  instruktörer.	  
• Distriktet	  håller	  på	  att	  gå	  igenom	  sina	  instruktörsutbildningar.	  
• ALU	  kurs	  i	  dec.	  
• HUS	  ska	  även	  gå	  igenom	  instruktörslistan	  igen.	  

	  
	  

2) Tävlings-‐sektorn	  
Åsa	  redovisade	  för	  planeringen	  inför	  Nacka	  Cup	  den	  27/11.	  
Täs	  ligger	  just	  nu	  under	  budget.	  Vissa	  inköp	  har	  gjorts.	  
Ett	  KM	  har	  genomförts	  med	  deltagare	  i	  klass	  1-‐III.	  
Skottträningen	  flyttas	  nu	  under	  mörkare	  tiden	  till	  söndagar.	  
Tävlingarna	  har	  varit	  mkt	  uppskattade.	  
Man	  har	  fått	  ett	  litet	  nytt	  förråd	  sedan	  inbrottet.	  
Målsättningen	  är	  att	  få	  ordning	  på	  TÄS	  organisationen.	  
4	  st	  på	  SM-‐mötet.	  
	   	   	  

3) Agility-‐sektorn	  
• KM	  där	  det	  var	  10	  st	  deltagare.	  Klubbmästare	  Karin	  Neuhas	  med	  Maiden.	  
• Uppklippta	  lås	  i	  samband	  med	  inbrott	  på	  hunddagis.	  



• Hinder	  in	  efter	  kurs	  med	  Aller	  20-‐21/11.	  
• 7	  p	  i	  sektorn	  för	  närvarande.	  
	  

4) Rallylydnads-‐sektorn	  
Ingen	  närvarande.	  Ingen	  rapport.	  
	  

5) Tjänstehunds-‐sektorn	  
*Ingen	  närvarande.	  Ingen	  rapport.	  
	  

6) Rasutvecklings-‐sektorn	  
*Åsa	  vill	  avgå.	  
2	  st	  MH	  genomförda	  
Korrespondens	  med	  centrala	  ang	  Rottweiler	  MT.	  
	  

7) Hundungdoms-‐sektorn	  
Olle	  berättade	  om	  att	  sektorn	  haft	  en	  mkt	  lyckad	  ”spökkväll”.	  
Nästa	  aktivitet	  är	  lucia	  den	  13/12.	  
	  

8) Mark	  o	  Stuga-‐sektorn	  
Ingen	  närvarande.	  Ingen	  rapport.	  
	  

9) Köks-‐sektorn	  
*Det	  rullar	  på	  och	  alla	  dagar	  med	  aktiviteter	  tex	  tävlingar	  o	  liknande	  går	  mkt	  bra.	  
	  

3. Eftersom	  styrelsen	  bara	  var	  representerade	  av	  toatalt	  3	  personer	  denna	  kalla	  kväll,	  så	  beslutade	  man	  
att	  inte	  fortsätta	  mötet	  efter	  sektorernas	  redovisning,	  utan	  kalla	  till	  nytt	  möte.	  

	  
	  

4. Datum	  för	  nästa	  möte	  
Nästa	  möte	  blir	  23/11,	  kl	  19.00	  i	  klubbstugan.	  
	  

5. Mötet	  avslutas	  
Patrik	  tackade	  alla	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras	   	   Justeras	  
	  
	  
Annette	  Ståhl	   	   Patrik	  Gunnarsson	   	  Lars	  Magnusson	  
	  

	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  

	  



NACKA	  BRUKSHUNDSKLUBB	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  den	  23nov	  2010.	  

Tid:	  Kl	  19.00	  

Plats:	  Klubbstugan	  

	  

Närvarande:	   	   Patrik	  Gunnarsson	   ordförande	  
	   	   Lars	  Magnusson	   vice	  ordf.	  
	   	   Annette	  Ståhl	   	   sekreterare	  
	   	   Peter	  Karlsson	   	   ledamot	  
	   	   	  
	   	  
Ej	  närvarande:	   	   Catarina	  (Nina)	  Svensson	   ledamot	  
	   	   Anna	  Björsson	   	   suppleant	  
	   	   Emma	  Winblad	   	   ledamot	  
	   	   Ann	  Carlsson	   	   kassör	  
	   	   	  
	  

1. Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  

2. Fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  fastställdes.	  
	  

3. Val	  av	  justerare	  
Peter	  Karlsson	  valdes	  till	  justerare	  av	  dagens	  protokoll.	  
	  

4. Genomgång	  av	  föregående	  protokoll	  
Föregående	  protokoll,	  som	  blev	  ett	  sektormöte	  på	  grund	  av	  att	  styrelsen	  var	  representerade	  av	  för	  få.	  
Genomgång	  gjordes	  av	  sektorernas	  rapporter.	  	  
	  

5. Ekonomi	  
Ingen	  ekonomisk	  rapport	  eftersom	  kassören	  inte	  var	  närvarande.	  
	  

6. Inkommen	  post	  
1) Förfrågan	  från	  TÄS	  om	  klubben	  kan	  sponsra	  med	  Nacka	  Bk	  tröjor	  till	  Nacka	  Cup.	  Styrelsen	  

beslutade	  att	  vi	  gör	  det.	  
2) Mejlförfrågan	  från	  Linda	  Granqist	  Andersson	  och	  Lotta	  Zanderholm	  om	  att	  få	  gå	  en	  

tävlingsledarutbildning	  (agility).	  Kostnad	  500-‐700:-‐/deltagare.	  
Styrelsen	  beviljade	  detta.	  
	  

3) Mejl	  gällande	  klagomål	  på	  MH	  banan	  under	  MH	  test	  den	  17/10,	  arrangerat	  av	  Svenska	  
Rottweilerklubben	  har	  inkommit	  från	  Yvonne	  Brink.	  Det	  hela	  lades	  över	  på	  arrangören	  som	  i	  detta	  
fall	  var	  Svenska	  Rottweilerklubben	  och	  inte	  på	  Nacka	  bk,	  enligt	  mejlsvar	  från	  Ann	  Olsson	  SBK	  
Mental.	  

4) Inbjudande	  till	  möte	  med	  brottsföreläggande	  rådet.	  Det	  går	  Lars	  M	  på,	  detta	  beslutades	  på	  mötet	  
den	  8/11	  då	  sektorerna	  hade	  sitt	  avrapporteringsmöte	  med	  styrelsen.	  

	  
	  
	  



	  
7. Medlemsmöte	  8/12	  

Dagordning	  och	  ekonomiskrapport	  finns	  på	  hemsidan	  samt	  uppsatt	  ett	  ex	  på	  klubbensanslagstavla.	  
Annette	  kopierar	  upp	  dagordning	  till	  mötet.	  
Handikapptoaletten	  ska	  upp	  under	  egen	  punkt	  på	  mötet.	  
Klubben	  bjuder	  medlemmarna	  på	  julbord	  (som	  tas	  från	  Wallmans/Annette)	  samt	  glögg.	  
Hundungdom	  kommer	  bjuda	  på	  luciafirande	  med	  hundar	  o	  sång.	  
	  
	  

8. Övriga	  frågor	  
Inga	  övriga	  frågor.	  
	  

9. Nästa	  möte	  
Nästa	  möte	  är	  medlemsmötet	  den	  8/12,	  därefter	  blir	  nästa	  styrelsemöte	  den	  11/1-‐2011,	  kl	  19.00.	  
	  

10. Mötet	  avslutas	  
Patrik	  tackade	  alla	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Annette	  Ståhl	   	   Patrik	  Gunnarsson	   Peter	  Karlsson	  
	  
	  
	  
Sekreterare	   	   Ordförande	   	   Justerare	  
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